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USING CAM LOCK AND QUICKFIT



HINGE ADJUSTMENT GUIDE
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Hardware List- Hardware-Liste

N621P322790N

4 pcsA1 4 pcs 4 pcs 1 pcA5

34 pcsD
4 pcs

C8 pcsB

25 pcsG 4 pcs
H

1 pcI

A2 A3

      Tools Required (Not Included)

Werkzeuge benötigt (Nicht enthalten)

2 pcsE

12 pcsF



4 pcs
L

2 pcsJ2
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Hardware List- Hardware-Liste

N621P322790N

      Tools Required (Not Included)

Werkzeuge benötigt (Nicht enthalten)

2 pcs 2 pcs

2 pcs
M1

2 pcs
J1

M2
M3
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FURNITURE ANTI-TIPPING INSTALLATION

    MÖBEL KIPPSCHUTZINSTALLATION

This anti-tipping must be attached to a wall stud using screw enclosed:

1. After assembling the unit place it againts the wall where it will be permanently positioned.

2. Working from inside the cabinet, loosen bracket's screw and adjust the bracket to rear wall of the cabinet as shown  in diagram.

3. Use a pencil to mark through the screw hole in the bracket, where the bracket has to be secured to the wall.

4. Move the cabinet away from the wall and drill a hole to the wall at the marked position & fitted the supplied wall anchor into the

    drilled hole.

5. With the wall anchor in position, move the cabinet back to the wall and adjust bracket out till the horizontal arm of the bracket

    touches the wall.

6. Using the screw supplied, secure the horizontal arm of the brackets to the backside of the cabinet onto the wall.

7. Then, tighten back the bracket screw located on the bottom side of the cabinet top panel as shown in diagram.
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Dieser Kippschutz muss mit der beiliegenden Schraube an einem Wandpfosten befestigt werden:

1. Nach dem Zusammenbau des Geräts platzieren Sie es an der Wand, wo es dauerhaft positioniert wird.

2. Lösen Sie von der Innenseite des Schranks aus die Schraube der Halterung und passen Sie die Halterung an die Rückwand des

    Schranks an, wie in der Abbildung gezeigt.

3. Markieren Sie mit einem Bleistift durch das Schraubenloch in der Halterung, wo die Halterung an der Wand befestigt werden muss.

4. Bewegen Sie den Schrank von der Wand weg und bohren Sie an der markierten Stelle ein Loch in die Wand und setzen Sie den

    mitgelieferten Wandanker in das gebohrte Loch ein.

5. Wenn der Wandanker in Position ist, bewegen Sie den Schrank zurück an die Wand und passen Sie die Halterung an,

    bis der horizontale Arm der Halterung die Wand berührt.

6. Befestigen Sie den horizontalen Arm der Halterung mit der mitgelieferten Schraube an der Rückseite des Schranks an der Wand.

7. Ziehen Sie dann die Halterungsschraube an der Unterseite der oberen Schrankplatte wieder fest, wie in der Abbildung gezeigt.

E

I

N

S

T

E

L

L

E

N

 

V

O

N

 

 

 

 

 

 

 

O

U

T

 

&

 

I

N


	b8498edfbce93be0268d541bb4e9244b4f4f7ef9d9b96b12bfffb7cefd796539.pdf
	b8498edfbce93be0268d541bb4e9244b4f4f7ef9d9b96b12bfffb7cefd796539.pdf
	b8498edfbce93be0268d541bb4e9244b4f4f7ef9d9b96b12bfffb7cefd796539.pdf
	b8498edfbce93be0268d541bb4e9244b4f4f7ef9d9b96b12bfffb7cefd796539.pdf

